

Title (en)

MICROBIOCIDAL CLEANSING OR DISINFECTING FORMULATIONS AND PREPARATION THEREOF.

Title (de)

MIKROBIELLE REINIGUNG UND DESINFIZIERENDE ZUBEREITUNG SOWIE DEREN HERSTELLUNG.

Title (fr)

NETTOYAGE MICROBICIDE OU COMPOSITIONS DESINFECTANTES ET LEUR PREPARATION.

Publication

EP 0486484 A1 19920527 (EN)

Application

EP 88908477 A 19880803

Priority

US 8078787 A 19870803

Abstract (en)

[origin: WO8901023A1] The present invention relates to microbiocidal compositions and methods for the preparation and use of such compositions. Properly used accordance with the present invention, these microbiocidal compositions are effective in killing or inhibiting a wide variety of harmful, destructive or offensive microorganisms including viruses, bacteria, yeasts, algae and molds. The microbiocidal compositions of the present invention are suitable for use with conventional detergents to provide microbiocidal cleansing agents. The microbiocidal compositions can also be mixed with a liquid to provide an effective disinfectant.

Abstract (fr)

Compositions microbicides et procédés de préparation et d'utilisation de ces compositions. Utilisées de manière appropriée selon la présente invention, ces compositions microbicides tuent ou inhibent efficacement une grande variété de microorganismes nuisibles, destructeurs ou toxiques, y compris des virus, des bactéries, des levures, des algues et des moisissures. Ces compositions microbicides peuvent être utilisées avec des détergents conventionnels pour fournir des agents microbicides de nettoyage. On peut également mélanger ces compositions microbicides avec un liquide de façon à obtenir un désinfectant efficace.

IPC 1-7

A01N 57/12; C11D 3/48; C09D 5/16

IPC 8 full level

A01N 25/30 (2006.01); **A01N 33/08** (2006.01); **A01N 57/12** (2006.01); **A01N 57/14** (2006.01); **C07F 9/09** (2006.01); **C09D 5/14** (2006.01); **C09D 5/16** (2006.01); **C09D 7/12** (2006.01); **C11D 3/36** (2006.01); **C11D 3/48** (2006.01)

CPC (source: EP KR)

A01N 33/08 (2013.01 - EP); **A01N 57/12** (2013.01 - EP); **A01N 57/14** (2013.01 - EP); **C11D 3/362** (2013.01 - EP); **C11D 3/48** (2013.01 - EP KR)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8901023 A1 19890209; AU 2426688 A 19890301; DK 160589 A 19890403; DK 160589 D0 19890403; EP 0486484 A1 19920527; EP 0486484 A4 19910201; JP H02504401 A 19901213; KR 890701720 A 19891221; KR 910005713 B1 19910802

DOCDB simple family (application)

US 8802647 W 19880803; AU 2426688 A 19880803; DK 160589 A 19890403; EP 88908477 A 19880803; JP 50770388 A 19880803; KR 890700490 A 19890320